

(4) A vacancy on the Board does not impair the right of the remaining directors of the Council to act, but where the vacancy relates to the office of a director for a producing province, it shall be filled as soon as practicable in the manner provided in this section.

(5) At its first meeting after the directors are appointed under subsection 2, the Board shall elect a Chairman and a Vice-Chairman.

(6) The Chairman shall preside at meetings of the Board, but in the event of the absence or incapacity of the Chairman, or if the office of Chairman is vacant, the Vice-Chairman shall preside at such meetings.

(7) In the event of the absence or incapacity of the Chairman and the Vice-Chairman, the Board shall authorize an officer or director of the Council to act as the Chairman for the time being, but no person so authorized by the Board has authority to act as Chairman for a period exceeding sixty days without the approval of the Governor in Council.

(8) The Council may,

(a) appoint such officers and employees as are necessary for the proper conduct of the work of the Council; and

(b) prescribe the duties of such officers and employees and the terms and conditions of their employment.

5. (1) The Chairman and the officers and employees of the Council appointed under subsection 8 of section 4 shall be paid such salaries and expenses as are fixed by by-law of the Board.

(2) The Vice-Chairman and other directors of the Council shall be paid by the Council such fees for attendances at meetings of the Board or any committee thereof as are fixed by by-law of the Board.

(3) Each director of the Council is entitled to be paid by the Council such travelling and living expenses incurred by him in the performance of his duties as are fixed by by-law of the Board.

6. (1) The head office of the Council shall be in the City of _____ in the Province of _____ but meetings of the Council may be held at such other places as the Council may decide.

(2) Such number of members as are fixed by by-law of the Board shall constitute a quorum of the Board.

7 (1). The Board of Directors may pass by-laws not inconsistent with this Act or the regulations for regulating the conduct of the affairs of the Board.

(2) The Board may pass a by-law authorizing them to elect from among their number an Executive Committee consisting of no fewer than three directors and to delegate to the Executive Committee any powers of the Board, subject to the restrictions, if any, contained in the by-law or imposed from time to time by the Board.

Advisory Committee

8. (1) The Governor in Council shall appoint an Advisory Committee consisting of a Chairman and six other members.

(4) Une vacance au conseil n'atteint pas le droit d'agir des autres administrateur du Conseil, mais lorsqu'il s'agit de la vacance du poste d'administrateur pour une province productrice, elle doit être pourvue aussitôt que les conditions le permettent, de la façon prévue au présent article.

(5) Le conseil doit élire un président et un vice-président au cours de la première réunion qu'il tiendra après la nomination des membres du conseil en vertu du paragraphe 2.

(6) Le président préside les réunions du conseil, mais en cas d'absence ou d'incapacité du président ou si son poste est vacant, le vice-président assure la présidence des réunions.

(7) En cas d'absence ou d'incapacité du président et du vice-président, le conseil doit autoriser un fonctionnaire ou un administrateur du Conseil à faire temporairement fonction de président. Aucune personne ainsi autorisée par le conseil n'a pouvoir, sans l'approbation du gouverneur en conseil, de faire fonction de président pendant une période de plus de soixante jours.

(8) Le Conseil peut,

a) nommer les fonctionnaires et les employés nécessaires pour mener à bonne fin les travaux du Conseil; et

b) prescrire les fonctions de tels fonctionnaires et employés ainsi que les modalités de leur emploi.

5. (1) Le président, les fonctionnaires et les employés du Conseil nommés en conformité du paragraphe 8 de l'article 4, toucheront les traitements et les frais fixés par règlement administratif du conseil.

(2) Le vice-président et les autres membres du Conseil recevront pour leur présence aux réunions du Conseil ou de tout comité de celui-ci, les honoraires fixés par règlement administratif du conseil.

(3) Tout administrateur du Conseil a le droit de recourir du Conseil les frais de voyage et de subsistance fixés par règlement administratif du conseil, qui ont été encourus par lui dans l'exercice de ses fonctions.

6. (1) Le siège social du Conseil sera situé dans la ville de _____, province de _____; toutefois, les réunions du Conseil peuvent avoir lieu en d'autres endroits que peut déterminer le Conseil.

(2) Le quorum du conseil est constitué par le nombre des membres fixé par règlement administratif du conseil.

7. (1) Le conseil d'administration peut prendre des règlements compatibles avec la présente loi ou des règlements concernant la conduite des affaires du conseil.

(2) Le conseil peut établir un règlement l'autorisant à créer un comité exécutif formé d'au moins trois administrateurs choisis parmi ses membres, et à déléguer au comité exécutif tout pouvoir exercé par le conseil sous réserve des restrictions éventuelles prévues par le règlement administratif ou imposées, à l'occasion, par le conseil.

Comité consultatif

8. (1) Le gouverneur en conseil nommera un comité consultatif se composant d'un président et de six membres.